香港傑出義工會

Hong Kong Volunteer Awardees Society

香港傑出義工會於2009年成立,是本局 成立的屬會。目的是滙聚各屆香港傑出 義工獎得主的力量和經驗,提供一個交 流和分享平台; 並支持本局各項活動, 宣揚義務工作精神。該會會員自2011年 至今,每周在成報撰寫專欄《義人世界》, 與市民分享行義心得。

香港傑出義工會每年均舉辦「傑義服務多 開心」服務日,探訪及服務不同的弱勢 社群。年內積極動員會員參與自行策劃的 義工服務,舉辦了4次「藝術壁畫義工 服務 | 及「蓮花清徑活動 | , 穿越山林 清徑,清走30多公斤郊野廢棄物,並支援 本局籌組的第25屆渣打香港馬拉松義工 服務,合共動員逾350義工人次參與。

Established in 2009, the Hong Kong Volunteer Awardees Society (HKVAS) was set up under the AVS that gathers the strengths and expertise of the Hong Kong Volunteer Award winners and provides them with a platform for exchange. It is committed to spreading the spirit of volunteerism while supporting initiatives of AVS. Since 2011, HKVAS members have been contributing articles to Sing Pao's weekly column 'Volunteers' World', sharing their volunteering experiences and insights with the public.

HKVAS organizes Service Day annually to meet the needs of various vulnerable communities. In the year, HKVAS members were mobilized to participate actively in self-organized volunteer projects, 'Mural Painting' and a trial sweeping service, clearing over 30 kilograms of waste. Besides, it sent volunteers to support the 25th Standard Chartered Hong Kong Marathon volunteer service managed by AVS. In the year, HKVAS mobilized over 350 members (frequency) for volunteer service.



香港傑出義工會2022年度 周年會員大會 The HKVAS 2022 Annual General Meeting





香港傑出義工會動員會員參與「藝術壁畫」 服務,為社區增添色彩 HKVAS mobilized members to participate in 'Mural Painting' volunteer service, adding colour to the community